

**Gosudarstvo i pravo 2013-2022**

ISSN 2079-8784

URL - <http://ras.jes.su>

All right reserved

Issue 8 Volume . 2018

## **Review of the book: S.V. Polenina. The relationship of legal policy and culture and its reflection in the legislation. Moscow: Publishing House "Gorodets", 2016. 336 p.**

**Alexandr V. Malko**

*Saratov branch of the Institute of State and Law of the Russian Academy of Sciences  
Russian Federation*

**A.P. Mazurenko**

*North Caucasus Institute of the Russian Academy of national economy and state service under the  
President of Russian Federation  
Russian Federation*

### **Abstract**

In the reviewed monograph of the famous legal scholar S.V. Polenina the interrelation of legal policy and culture and its reflection in the legislation are shown. The book implements the task of a comprehensive analysis of the relationship and dependence of these phenomena of social reality in Russia, Europe and North America, formed during the XX–XXI centuries., including under the influence of globalization.

**Keywords list (en):** S.V. Polenina, monograph, legislation, legal, politics, culture, globalization, gender

**Publication date:** 29.10.2018

### **Citation link:**

Malko A., Mazurenko A. Review of the book: S.V. Polenina. The relationship of legal policy and culture and its reflection in the legislation. Moscow: Publishing House "Gorodets", 2016. 336 p. // Gosudarstvo i pravo – 2018. – Issue 8 C. 169-172 [Electronic resource]. URL: <http://ras.jes.su/gp/s207987840001181-8-1-en> (circulation date: 27.01.2022). DOI: 10.31857/S013207690000807-9

No orders found

---

**Рецензия на: С.В. Поленина. Взаимосвязь правовой политики и культуры и ее отражение в законодательстве. М.: Издательский дом “Городец”, 2016. 336 с.**

**Малько Александр Васильевич**

*Саратовский филиал Института государства и права РАН  
Российская Федерация*

**Мазуренко А. П.**

*Северо-Кавказский институт Российской академии народного хозяйства и государственной службы при Президенте РФ  
Российская Федерация*

**Аннотация**

В рецензируемой монографии известного ученого-правоведа С.В. Полениной показаны взаимосвязь правовой политики и культуры и ее отражение в законодательстве. В книге реализована задача комплексного анализа связи и зависимости названных феноменов социальной действительности в России, странах Европы и Северной Америки, сложившихся на протяжении XX–XXI вв., в том числе под влиянием процессов глобализации.

**Ключевые слова:** С.В. Поленина, монография, законодательство, правовая политика, культура, глобализация, гендер

**Дата публикации:** 29.10.2018

**Ссылка для цитирования:**

Малько А. В. , Мазуренко А. П. Рецензия на: С.В. Поленина. Взаимосвязь правовой политики и культуры и ее отражение в законодательстве. М.: Издательский дом “Городец”, 2016. 336 с. // Государство и право – 2018. – Номер 8 С. 169-172 [Электронный ресурс]. URL: <http://ras.jes.su/gp/s207987840001181-8-1-en> (дата обращения: 27.01.2022). DOI: 10.31857/S013207690000807-9